
Zápisnica  

zo zasadnutia obecného zastupiteľstva v Pružine, 

konaného dňa 15.decembra 2017 v zasadačke obecného úradu . 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Program: tvorí prílohu zápisnice 

 

K bodu 1 

Zasadnutie obecného zastupiteľstva viedol starosta obce p. Michal Ušiak, ktorý oboznámil 

poslancov s programom rokovania.  

O návrhu dal starosta poslancom hlasovať : 

Hlasovanie : Za  9 poslancov              Proti : 0               Zdržal sa : 0 

K bodu 2 

Starosta predložil návrh na zloženie návrhovej komisie a overovateľov zápisnice. 

Do návrhovej komisie navrhol : Ing. Jaroslav Beňadik, Ing. Jána Janigu a p. Vladimír 

Hogaj 

 

O tomto návrhu dal hlasovať: 

Hlasovanie : Za  9 poslancov              Proti : 0               Zdržal sa : 0 

 

Za overovateľov zápisnice navrhol p. Stanislav Dolinka a p. Peter  Vrábel 

O tomto návrhu dal hlasovať: 

Hlasovanie : Za  9 poslancov              Proti : 0               Zdržal sa : 0 

 

K bodu 3 

 

Starosta predložil Návrh rozpočtu obce Pružina na rok 2018 s výhľadom na roky 2019 a 2020. 

Rozpočet bol zaslaný všetkým poslancom. Kontrolórka obce Ing. Kušnierová vypracovala 

stanovisko k rozpočtu, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 

Ing. Belavá informovala, že podľa posledného zverejnenia údajov Ministerstva financií  po 

schválení štátneho rozpočtu, bude rozpočet navýšený o 29 725,- €. 

P. Belavá zároveň informovala o predložených žiadostiach o poskytnutie dotácií z rozpočtu 

obce na rok 2018, v zmysle VZN č. 1/2014 a to nasledovne: 

TJ Strážov Pružina – požiadavka  5 000,- € - na činnosť odborov. 

Rodičovské združenie pri ZŠ Š.Závodníka Pružina – 500,- - plavecký výcvik žiakov 3.ročníka 



Jaskyniarsky klub Strážovské vrchy –  požiadavka 500,- € - Akcia Zelená Modrá 2018. 

Obecná rada odporučila tieto dotácie schváliť v požadovanej výške.  

 

Diskusia: 

Ing. Janiga – upozornil na požiadavku jaskyniarov vo výške 500,- €, na pripravovanú akciu 

Zelená – Modrá 2018, ale aj stretnutie jaskyniarov celého Slovenska, ktoré sa uskutoční 

v rekreačnom zariadení na Priedhorí . 

p. Apoleníková – upozornila na nutnosť vybudovania spomaľovačov na hlavnej ceste od 

Michálka po poštu.   

Starosta informoval, že obec to nemôže financovať, cesta patrí OSC v diskusií sa k tomuto 

problému vráti. 

Ing. Krištofík   - navrhol prístavbu MŠ , riešiť z časti úverom a z časti z rezervného fondu. 

Starosta informoval o podaní ďalšej žiadosti, ktorej výsledky budú známe v priebehu 2. – 3. 

mesiaca 2018 a odporúča úver schváliť až po zverejnení výsledkov. Ďalej informoval, že všetko 

je pripravené k začatiu prístavby, stavebné povolenie , aj  výberové konanie. 

p. Jance -  sa prikláňa k vybaveniu úveru , aby sa začalo s prestavbou čo najskôr. 

   - informoval sa o prístavbu domu smútku  

starosta informoval , že zatiaľ nie je projektová dokumentácia dokončená. 

Ing. Belavá – navrhla  29 725,- € do prebytku hospodárenia alebo na investičnú akciu. 

Starosta – navrhol o uvedenú sumu navýšiť na údržbu ciest. 

 

Kontrolórka Ing. Kušnierová –  upozornila , že rozpočet musí byť vyrovnaný, čo aj spĺňa.  

 

Predložila Stanovisko hlavného kontrolóra, v ktorom odporúča rozpočet na rok 2018 schváliť 

a rozpočet na r. 2019 a 2020 zobrať na vedomie. 

 

O tomto návrhu rozpočtu dal starosta hlasovať: 

Hlasovanie : Za  9 poslancov              Proti : 0               Zdržal sa : 0 

 

 

K bodu 4 

Starosta predložil návrh „ Všeobecne záväzné nariadenie obce Pružina č. 2/2017 o poskytovaní 

dotácií z rozpočtu obce“. Návrh VZN bol zverejnený a doručený všetkým poslancom OZ 

vopred. 

Starosta informoval že kontrolór môže nahliadnuť na čerpanie a zúčtovanie dotácií. 

Starosta dal o predloženom návrhu  hlasovať. 

Hlasovanie : Za  8 poslancov              Proti : 0              Zdržal sa : 0 

 

 

 

K bodu 5 



Starosta predložil návrh „ Všeobecné záväzné nariadenie obce Pružina č. 3/2017 prevádzkový 

poriadok pohrebiská. 

p. Apoleníková navrhla zrušiť  -  poplatok za prepožičanie domu smútku       

   -  poplatok za  vstup na cintorín,  za účelom vykonávania     

stavebných úprav 

 

Starosta dal o predloženom návrhu  hlasovať. 

Hlasovanie : Za  7 poslancov              Proti : 0              Zdržal sa : 2 

 

K bodu 6 

Kontrolórka Ing. Kušnierová predložila „Plán kontrolnej činnosti na I. polrok 2018. 

Kontrolórka podrobne informovala o tomto pláne, ktorý je súčasťou zápisnice. 

Starosta dal o predloženom pláne hlasovať. 

Hlasovanie : Za  9 poslancov              Proti : 0              Zdržal sa : 0 

 

K bodu 7 

Správa o výchovno-vzdelávacom procese  MŠ za školský rok  predložila 

p. riaditeľka MŠ p. Mičkovská. 

V správe informovala o prekročenej kapacite v triedach MŠ so súhlasom hygienikov 

a Okresného úradu v Trenčíne,  v počte 5 detí. 

 

Starosta dal o „ Správe o výchovno-vzdelávacom procese MŠ „ hlasovať 

Hlasovanie : Za  9 poslancov              Proti : 0               Zdržal sa : 0 

K bodu 8 

Starosta predložil návrh – Dodatok č. 1 k VZN  č. 4 /2016 o miestnych daniach a poplatku za 

komunálny odpad a drobný stavebný odpad 

p. Jance -  upozornil, na lepšie uloženie kartónov na zbernom dvore , aby na ne nepršalo a boli 

podložené  

p. Jance  - sa informoval, aký je dôsledok zapisovania vývozov do zošita na zbernom dvore. 

Starosta -  predložil zoznam občanov, ktorí na zberný dvor vyviezli nad 100 kg odpadu. Toto 

bude spoplatnené a budú vystavené faktúry. 

- Oboznámil, že sa pripravuje mesačné zvážanie plastov na zberné miesta.  

Ing. Belavá - oznámila že od r. 2014 sa po prvýkrát znížila tonáž odpadov a na základe 

predpokladu lepšieho triedenia odpadov v domácnostiach, 

Starosta  navrhol poplatok za vývoz PDO znížiť z 23,- € na 22,- €. 

 

Starosta dal o predloženom návrhu hlasovať. 



Hlasovanie : Za  9 poslancov              Proti : 0              Zdržal sa : 0 

 

 

K bodu 9 

 

Starosta  predložil „ Návrh odmien poslancom, členom komisií a členom DHZ,“ tieto boli 

vyplatené v období 11/2017. 

 

Starosta dal  o predloženom návrhu hlasovať. 

Hlasovanie : Za  9 poslancov              Proti : 0               Zdržal sa : 0 

 

K bodu 10 

Starosta  predložil  „ Návrh nájmu za nebytové priestory na rok 2018 „  -  navrhujú sa v pôvodnej 

výške . 

Starosta dal o Výške nájmu za nebytové priestory na rok 2018   hlasovať  

Hlasovanie : Za 9 poslancov              Proti : 0              Zdržal sa : 0 

 

K bodu 11 

Starosta  predložil  „ Návrh na vyradenie majetku na základe inventarizácie „ 

Návrh na vyradenie majetku dali všetky inventarizačné komisie, ktoré vykonali inventarizáciu 

majetku obce ku dňu 30. 11.2017. Na základe návrhov bol spracovaný návrh na vyradenie 

majetku za celú obec a tento tvorí súčasť zápisnice. 

 

Starosta dal o Návrhu  na vyradenie majetku na základe inventarizácie hlasovať. 

Hlasovanie : Za 9 poslancov              Proti : 0              Zdržal sa : 0 

 

K bodu 12 

Starosta  predložil  návrh  zmien v rozpočte na rok 2017, ktorý bol poslancom vopred doručený. 

Ing. Belavá podrobne informovala o zmenách v rozpočte a doplnila aj zmeny rozpočtu od 

posledného zasadnutia OZ. 

Starosta dal o predložených zmenách  hlasovať. 

Hlasovanie : Za  9 poslancov              Proti : 0              Zdržal sa : 0 

 

K bodu 13 

Rôzne  

 



Ing. Belavá – informovala o zmene prevádzkových nákladov v školskej jedálni za rok 2017.  

Na základe prevádzkových nákladov a počte vydaných  jedál sa  zvýšiť réžiu v ŠJ zo sumy 1,44 

€ na 1,48 €. 

 

Starosta dal o predložených zmenách  hlasovať. 

Hlasovanie : Za  9 poslancov              Proti : 0              Zdržal sa : 0 

 

Riaditeľka ZŠ  predložila žiadosť o zmeny v rozpočte nasledovne:  

- Zvýšiť príjmy i výdavky o vlastné príjmy v sume 48,- € 

- Znížiť rozpočet na ŠKD o sumu 1 100,- € (z toho 700,- € mzdy a odvody a 400 € 

Prevádzkové výdavky 

- Požiadala o preklasifikovanie kapitálových výdavkov na bežné výdavky v sume 

1 500,- € na úpravu vstupu do budovy Základnej školy.  

 

 

Starosta dal o žiadosti „hlasovať: 

Hlasovanie : Za  9 poslancov              Proti : 0               Zdržal sa : 0 

Starosta predložil zastavovaciu štúdiu na výstavbu rodinných domov p. Milana Hlaváča, 

Pružina č. 198, parc.č. KNC 2566/16 a Mgr.Karola Pepicha s manželkou, bytom Považská 

Bystrica, Lanská 2005/24, parc.č. KNC 2315/2 

p. Apoleníková – upozornila, že p. Pepich si musí byť vedomý, že v blízkosti plánovanej 

výstavby rodinného domu je poľnohospodárska výroba a jeho súhlas žiadať písomnou formou. 

Starosta dal o štúdii hlasovať 

Hlasovanie : Za  9 poslancov              Proti : 0               Zdržal sa : 0 

 

K bodu 14 

Starosta informoval, o mimosúdnej dohode v súdnom spore ohľadom  parc. č. KNC č.767 v 

k.ú.Pružina S účastníkmi konania : Pavol Kostka a Oľga Ligasová bolo dohodnuté, že obec 

odpredá predmetnú výmeru za  1,- € a uhradí výšku súdnych poplatkov do výšky 1.500,- € 

v zmysle záveru z OZ v septembri t.r. 

 

K bodu 15 

 

p. Vrábel   - sa informoval kedy budú kalendáre 

starosta  -   v najbližších dňoch budú poslancom doručené 

 

p. Apoleníková sa vrátila k k spomaľovačom pri MŠ  

starosta – informoval, že je vypracovaný projekt dopravného značenia v lokalite  100 domov, 

v centre  obce od Michálka po poštu by chcel znížiť rýchlosť na 30km/hod k tomu bude zvolané 



jednanie s dopravnou políciou a bude rád, aby sa tohto jednania zúčastnili viacerí poslanci, 

a spolu s ním argumentovali nutnosťou riešenia bezpečnosti v centre obce. 

 

Ing. Krištofík -  navrhol vybudovanie navýšeného prechodu v tejto časti obce. 

 

p. Vrábel  - upozornil na najvyššie nebezpečenstvo pri Michálkovi, kde vystupujú deti 

z autobusov a prechádzajú cez cestu na druhú stranu, vodiči osobných áut bezohľadne 

predchádzajú stojace autobusy. Pri neriešení tejto situácie je len otázka času , kedy sa stane 

nešťastie. 

 

Ing. Janiga – informoval o pláne kultúrnych akcií na rok  2018, kde doplnil dátum 11.11.2018 

o 11,00 hod. - spomienku na padlých v I. svet. vojne. Pri tej príležitosti požiadal o opravu 

pamätníka padlých v obci. 

 

p. Jance -  poďakoval starostovi, že pracovníci obecného úradu boli nápomocní pri zateplení 

kostola a navrhol , aby boli za to odmenení a to p. Kvaššay a Haviar. 

 - upozornil na poruchu na ríne na obecnom úrade 

 - požiadal o umiestnenie zrkadla na ceste pri východe od požiarnej zbrojnice (zlý 

rozhľad). 

 

p. Štefina – poďakoval za navýšenie finančných  prostriedkov na DHZ, zároveň upozornil na 

zvýšené náklady na opravy vozidiel požiarnej ochrany ako i na pohonné hmoty . 

     -  Navrhoval pri ihrisku TJ vybudovať protipožiarnu nádrž a cvičisko .Deti , ktoré 

cvičia požiarnu súťaž Plameň, musia cvičiť na chodbách v škole. 

    - Apeloval na starostu a poslancov, aby sa zúčastňovali na požiarnych súťažiach , ktoré 

organizujú a tým podporili chuť detí, ďalej sa venovať tejto činnosti. 

starosta -  podporil vybudovanie nádrže a cvičiska, ale najskôr treba vypracovať štúdiu, 

- poďakoval za prácu DHZ a hlavne za čas, ktorí venujú deťom a mládeži. 

 

Ing. Beňadik – upozornil, aby štúdia bola zosúladená s projektom, ktorý je spracovaný na 

rozšírenie areálu TJ . 

 

p. Roman Hija  - upozornil na faktúru, ktorú dostala TJ Strážov za odvodňovací kanál, ktorý 

mal odvodniť terén za ihriskom. Práce sú nekvalitne vykonané a odvodňovací kanál je 

nefunkčný. 

Starosta – odporučil zvolať  jednanie na mieste za prítomnosti všetkých zainteresovaných 

a faktúru neuhradiť do odstránenia závady.  

 

p. Vrábel – žiadal,  aby na stretnutie boli pozvaní aj poslanci a p. Ďurček ako zhotoviteľ prác. 

 

Mgr. Jakubech -  upozornil na veľkú dieru na ceste pri Moravčíkovych  

Starosta  - upozorní Okresnú správu ciest 

 



p. Hija – upozornil , že na umelom ihrisku veľmi často svieti osvetlenie, elektrická skriňa, ktorá 

je tam  umiestnená je neuzamknutá. Na ihrisko chodia deti, ktoré ho využívajú na úplné iné 

účely, ničia ho a po odchode nechávajú svietiť. 

Starosta – navrhuje rozšíriť kamerový systém do tejto časti, ako i do oddychovej zóny – (doplní 

sa do rozpočtu na r. 2018) . 

 

Ing. Beňadik  -  upozornil na zničený terén pri čističke a hlavnej ceste, potreba spevniť terén 

makadamom. 

Starosta  - práce sa budú realizovať v najbližšom čase. 

 

Ing. Krištofík -  poďakoval za celoročnú prácu starostovi obce a všetkým zamestnancom 

obecného úradu. 

 

Návrh na uznesenie predložil Ing. Jaroslav Beňadik. 

Starosta dal o predloženom návrhu  hlasovať. 

Hlasovanie : Za  9 poslancov              Proti : 0              Zdržal sa : 0 

 

Na záver starosta poďakoval prítomným za účasť, poprial všetkým príjemné prežitie 

vianočných sviatkov a rokovanie OZ ukončil.  

 

Zapísala: Ida Kardošová 

 

Overovatelia zápisnice:  Stanislav Dolinka  

       Peter Vrábel 

 

 

                                                                                                               Michal  U š i a k  

                                                                                                                  Starosta obce 

 

 

 


